

This Month's EVENTS

on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

MONTH OF MOISE DE

March

/ mars

LOCAL LOCAL

11. Nelson Illusions: Dreams of the Impossible

Don't miss the largest touring illusion show in the U.S when it comes to the Strand Center Theatre! Nelson Illusions features the jaw-dropping illusion of a ten-foot-tall Jet Turbine, from which a woman tries to escape as it pulls her in! The Strand Center Theatre
25 Brinkerhoff Street
Plattsburgh, NY 12901
518.324.2787
strandcenter.org

11. Discover Plattsburgh Event Series: Downtown Plattsburgh Irish Festival

Join in the FREE St. Patrick's Day fun in Downtown Plattsburgh on March 11 and participate in a variety of family-friendly activities including kids activities, a 5K, performances, and more!
Downtown City of Plattsburgh
Plattsburgh, NY 12901
518.536.7458
cityofplattsburgh.com

REGIONAL RÉGIONAL

3. Master Hypnotist Michael Blaine's "16+ Show"

Watch as Peru-native Master Hypnotist Michael Blaine showcases his mysterious powers of persuasion over audiences at Clinton Community College.
Appropriate for ages 16 and up.
Clinton Community College
136 Clinton Point Drive
Plattsburgh, NY 12901
michaelblaine.com

4. Food from the Farm 2017

Meet local Adirondack Coast farmers and sample tasty dishes unique to our area from 2 p.m. to 5 p.m. Admission is \$5/ adult, ages 5 & under free, \$20 maximum per family — includes samples, health and nutrition instruction, live music and more!
City of Plattsburgh Recreation Department
52 US Oval, Plattsburgh
New York 12903
518.561.7450

WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

18-19; 24-25. New York State Maple Weekends

Learn about New York's maple farming processes and traditions, taste pure maple syrup -- right from the source! This delicious, fun-filled outing offers a little something for all maple-lovers to sample and experience, like sugar house tours, activities and much more.
Sugar shacks throughout the Adirondack Coast
goadirondack.com

23-25. Jane Austen & the Arts: A Bicentenary Conference

Drawing scholars and faculty from near and far, both within and outside of the SUNY system, this conference at SUNY Plattsburgh focuses on the theme of "art" within Austen's novels, such as needlework, bonnet-making, song, dance, piano-playing, and more. General public welcome!
SUNY Plattsburgh
101 Broad Street
Plattsburgh, NY 12901
janeaustenandthearts.com



For a complete list of events visit goadirondack.com/events
Pour la liste complète des événements, consultez goadirondack.com/events

GOADIRONDAK.COM



This Month's

EVENTS

on the Adirondack Coast

Ce mois-ci LES ÉVÉNEMENTS sur la Côte Adirondack

MONTH OF
MOISE DE

April
/ avril

LOCAL LOCAL

11. Nelson Illusions: Rêves impossibles

Ne manquez pas le plus grand groupe d'illusionnistes itinérant aux États-Unis lorsqu'ils seront au Strand Center Theatre! Nelson Illusions présente des numéros à couper le souffle, incluant une turbine d'avion à réaction de 3m d'où une femme essaie de s'échapper pendant qu'elle est aspirée par l'engin! The Strand Center Theatre
25 Brinkerhoff Street
Plattsburgh, NY 12901
518.324.2787
strandcenter.org

11. Découvrez le Plattsburgh Event Series: Downtown Plattsburgh Irish Festival

Le 11 mars, participez à cet événement GRATUIT au centre-ville de Plattsburgh avec des activités familiales, incluant des activités pour les enfants, une course de 5 km, des spectacles et plus encore!
Downtown City of Plattsburgh
Plattsburgh, NY 12901
518.536.7458
cityofplattsburgh.com

REGIONAL RÉGIONAL

3. Maître-hypnotiste Michael Blaine et son "16+ Show."

Assistez au spectacle du maître-hypnotiste Michael Blain, originaire de Peru, NY, et ses mystérieux pouvoirs de persuasion sur les spectateurs du Clinton Community College. Pour les 16 ans et plus.
Clinton Community College
136 Clinton Point Drive
Plattsburgh, NY 12901
michaelblaine.com

4. De la fourche à la fourchette 2017

Rencontrez les fermiers de la Côte Adirondack et dégustez des mets uniques de la région de 14h à 17h. Les frais d'entrée sont de \$5/adulte; gratuit pour les moins de 5 ans; \$20 maximum par famille. On y retrouve des échantillons; information sur la santé et la nutrition; spectacle de musique - et plus encore!
City of Plattsburgh Recreation Department
52 US Oval, Plattsburgh
New York 12903
518.561.7450

WORTH THE TRIP À NE PAS MANQUER

18-19; 24-25. Les week-ends sucrés de l'état de New York

Découvrez comment se fait le sirop d'érable dans sa plus pure tradition - directement de la source! Cette activité est non seulement délicieuse, mais elle permet aux amateurs de produits de l'érable de déguster des échantillons, de visiter des cabanes à sucre, de faire des visites guidées et autres activités. Sugar shacks throughout the Adirondack Coast
goadirondack.com

23-25. Jane Austen et les arts: Une conférence sur son bicentenaire

Cette conférence attire les universitaires et le corps enseignant d'ici et d'ailleurs à SUNY Plattsburgh et se donne comme thème "l'art" des livres d'Austen, comme la broderie, la fabrication de bonnets, les chansons, la danse, le piano et plus encore. Le public est invité!
SUNY Plattsburgh
101 Broad Street
Plattsburgh, NY 12901
janeaustenandthearts.com



For a complete list of events visit goadirondack.com/events
Pour la liste complète des événements, consultez goadirondack.com/events

GOADIRONDAK.COM